

Our ref: KIPCO/GCEO 215/22 dated March 14, 2022

Boursa Kuwait Company  
KUWAIT

السادة / شركة بورصة الكويت  
المحترمين  
دولة الكويت

Subject: Initial agreement to enter a merger process by way of amalgamation between Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P.

الموضوع: اتفاق مبدئي للدخول في عملية اندماج عن طريق الضم بين شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع.

With reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive regulation of Law No. 7 of 2010, on the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity and their amendments, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنه.

Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that an initial agreement was reached regarding the readiness of each of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. ("KIPCO") and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. ("Qurain") to enter into a merger process by way of amalgamation whereby Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. is the merging company, and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. is the merged company.

تود شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع إفادتكم بشأن التوصل إلى اتفاق مبدئي بشأن استعداد كل من شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. ("كيبكو") وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. ("القرين") في الدخول في عملية اندماج عن طريق الضم بحيث تكون شركة مشاريع الكويت القابضة ش.م.ك.ع. هي الشركة الدامجة، وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. هي الشركة المندمجة.

Attached is addendum (11) for the disclosure of material information.

مرفق نموذج الملحق رقم (11) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،

كيبكو  
KIPCO  
شركة مشاريع الكويت (القابضة)  
Kuwait Projects Company (Holding)

Sheikha/ Dana Nasser Sabah Al Ahmad Alsabah  
Group Chief Executive Officer

الشيخة/ ادانا ناصر صباح الأحمد الصباح  
الرئيس التنفيذي للمجموعة

## Disclosure Form of Material Information

14 March 2022	14 مارس 2022	التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P.	شركة مشاريع الكويت (القاضة) ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. would like to inform you that an initial agreement was reached regarding the readiness of each of Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. ("KIPCO") and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P ("Qurain") to enter into a merger transaction by way of amalgamation whereby Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. shall be the merging company, and Qurain Petrochemical Industries Company K.S.C.P. shall be the merged company.	تود شركة مشاريع الكويت (القاضة) ش.م.ك.ع إفادتكم بشأن التوصل إلى اتفاق مبدئي بشأن استعداد كل من شركة مشاريع الكويت القاضة ش.م.ك.ع. ("كيبكو") وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. ("القرين") في الدخول في عملية اندماج عن طريق الضم بحيث تكون شركة مشاريع الكويت القاضة ش.م.ك.ع. هي الشركة الدامجة، وشركة القرين لصناعة الكيماويات البترولية ش.م.ك.ع. هي الشركة المندمجة.	المعلومة الجوهرية Material Information
Currently, the material information shall have no impact on the company's financial position	لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة في الوقت الحالي	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position



**Sheikha/ Dana Nasser Sabah Al Ahmad Alsabah**  
Group Chief Executive Officer

دانا ناصر صباح الأحمد الصباح

الشيخة/ ادانا ناصر صباح الأحمد الصباح  
الرئيس التنفيذي للمجموعة